
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. maj 2017 stillet følgende spørgs-

mål 8 (L 207) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet ef-

ter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål 8:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor misbrug ikke vægtes højere som kriterium 

for at blive visiteret til de rehabiliterende psykiatriske sengepladser?” 

 

Svar: 

Efter min opfattelse efterlader lovforslaget og dets bemærkninger ingen tvivl om, at 

der lægges vægt på misbrug i forbindelse med dels visitationen til de særlige pladser 

på psykiatrisk afdeling, dels den efterfølgende indsats, som tilbydes de visiterede bor-

gere. Der henvises i øvrigt til besvarelsen af SUU L 207 – spørgsmål 6.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Ellen Trane Nørby      /      Nina Moss 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 15-05-2017 

Enhed: JURPSYK 

Sagsbeh.: SUMLPE 

Sagsnr.: 1609721 

Dok. nr.: 363251 

 

. / . 

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
L 207 endeligt svar på spørgsmål 8
Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

